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Dorpsraad
Wiik aan Zee

CONCEPT notulen Dorpsraad vergadering (dienen als vergaderstuk, maar moet no8

nastgeíeld wordenl
woensdag 8 november 2023, 20:fl) in de Moriaan

Aanwezig: Vera van Waardenburg (Voorzitter), Kerstin Hogenbirk, lneke Holtwijk, Peter

Mijnen, Sieg Scholten, Pieter Elzer, Hans Dellevoet, Onno Honig, Ronald de Kaper, Evert

Hoogewerf (notulíst)
Afwezig met kennisgeving: Jaap Durge en Mirjam Gosen

ASendapunten t,at
1. Op€ning en
vaststellen aSenda

Onno Honig geeft aan te gaan stoppen met de dorpsraad, de

werkzaamheden voor de dorpsraad komen in conflict met zijn nieuwe
baan als economisch beleidsmedewerker bij de Gemeente Beverwijk.

Ook Jaap Durge heeft in het voorafgaande DB overleg aangegeven te
gaan stoppen met zijn werkzaamheden bij en voor de dorpsraad.

Nieuwe kandidaat-leden in de Dorpsraad.
We heten nieuwe leden welkom: Peter Mijnen als penningmeester en

lid DB en Sieg Scholten als algemeen lid DB en werkgroep Vitaal Dorp.

Beide heren stellen zich voor aan de vergadering

2. (vraSenl publieke

tribune
Aanwezig:Astrid Schouten, Luuth van der Scheer, Hans Turlings, Rene

Peereboom
Rene Peereboom merkt op dat de werkgroep Ro geen contact is

opgenomen met de ouderengroep binnen het dorp. De Ouderengroep

wil geinformeerd worden omtrent alle níeuwe en lopende
bouwplannen. Onno gaat een afspraak maken ACIIE ONNO

3. í{otulen vergadering Notulen 11 oktober 2023
Correctie: de opmerking van Doede omtrent de Jeu de Boules banen bij
Heliomare was van persoonlijke aard en kwam niet van de stichting
Duinbehoud.
Notulen worden verder zonder bemerkingen goedgekeurd en kunnen

op de site woÍden gepubliceerd ACTIE P|ETER

4. lngckomen stukken Periode ()4-10-2023 Vm O7-11-2023, zijn behandeld.
Hans Oellevoet het stuk van 29-10 Milieuvizier alsnog toegestuurd
krijgen ACTIE EVERï

5. Dorpsraad algemeen:
Toekomstige overleggen
& diverse onderwerpen

Peter Mijnen aanvaardt de rol van penningmeester en als lid
van het DB. Peter en Evert maken een afspraak omtrent de
overdracht van de boekhouding ACTIE PETER EN EVERT
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Sieg Scholten aanvaardt zijn rol als lid van het DB en werkgroep
Vitaal Dorp. SieB maakt met Jaap een afspraak omtrent de
overdracht ACTIE SIEG EÍl IAAP
Er is op 3 november een overleg geweest tussen de
Burgemeester Martijn Smít, wethouder Brigitte van de Berg en

de dorpsraadleden Vera van Waardenburg en Linda Valent
De Dorpsraad vindt dat de gemeente geen helder standpunt
inneemt omtrent het ïata Steel dossier. De gemeente is
voornemens een standpunt in te nemen, bij voorkeur vanuit de
betrokken regiogemeenten. DR vraagt hen op te komen voor
de omwonenden en dit dan actiever uit te dragen.

Verdere besproken punten.
o De gemeente heeft nog steeds geen reactie op het

RIVM rapport gegeven. DR, heeft dit nu nog zin?
o Foutieve info mbt 2,5 maand levensbekorting. O& e5

moond komt niet door olgemene uitstoot, moor door
speciÍieke uitstoot Tdtd bovenop de levensverkorting
door olgemene u itstoot.

o ln de PR komt naar voren dat Tata 2030 schoon is. De
DR, is sceptisch, dit moet nog moor blijken.

o Andere bronnen die de gemeente aanpakt om CO2

vermindering te bewerkstelligen:; Afschaffing
kerstbomen verbranding. OR peonuts t o.v.

kole nverbro nding bij Toto
o DR; Urgentie voor WaZ is een andere urgentie dan die

voor de stad Beverwijk waardoor andere problemen
voorrang krijgen op het gezondheidsdossier Tata.

o l.z. Het bepalen van een standpunt over gezondheid Vs
economie, is de dynamiek tussen Beverwijk, Velsen en
Heemskerk complex om tot een gedragen standpunt te
komen.

Al met al een enerverende bespreking die in goede harmonie is

gevoeÍd. Wordt vervolgd ACTIE VERA

Er is behoefte om het standpunt van de DR - in discussie over
het opkomen voor de gezondheid en leefbaarheid in WaZ - i.z.

Tata Steel, opnieuw onder de loep te nemen. De vraag is wat
voor ons belangrijke criteria zijn en of er in de lJmond onder de
huidige vervuilende omstandigheden (die mogelijk niet snel

lijken te veranderen) nog plek is voor een grote staalfabriek.
Besproken wordt of het een criterium. Er volgt een discussie
over de termijn waarop de vuile voorkant dicht moet, of dat we
een jaartal moeten stellen waarop het gezonder en schoner
moet ziin biiv. uiterliik 2030.
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De publieke tribune discussieert mee.

De Dorpsraad komt erop uit dat het verscherpen van het

standpunt nodig is om de discussie met Tatasteel steviger te

kunnen voeren.

De dorpsraad roept Tata op om de ziekmakende uitstoot ambitieus aan

te pakken. Overweeg het afstappen van de vervuilende productie van

ruw ijzer in de lJmond, ga bijv. over op halffabricaten. ZorB ervoor dat

de uitstoot vanaf het Tata-terrein in 2030 niet alleen groen is maar ook

schoon. Laat ons weer met elkaar trots zijn op het bedrijf.

De dorpsraad roept de overheid en politiek op om op te houden met

nuanceren, spreek over gezond (ipv gezonder). Subsidiéren van een

bedrijf met uitstoot waarvan kinderen en volwassenen zíek worden is

niet uit te leggen. Ziekmakende uitstoot is in deze tijd onacceptabel.

Neem een pro-gezondheidstelling in en biedt duidelijkheid aan

iedereen.

Voor een bedrijf met bewezen ziekmakende uitstoot is binnen enkele

iaren geen plek meer in de lJmond.

Deze standpunten wordt door de nergadering bekrachtigd en kunnen

worden uitSedragen. AC E AU^E

Communicatie. Sluitingstijd inleveren kopie Jutter rond 20 ste

van de maand ACTIE INEKE

Website, 2 offertes zijn aangevraagd, maar niet onwangen. Rob

geeft het advies om contact op te nemen met Bundelmedia.

Doel is om nog dit kalenderjaar tot zaken te komen. ACTIE

PIETER en VERA

Alle documenten die gepubliceerd moeten worden op de

website, mogen naar Pieter worden gestuurd. ACIIE PIETER EN

ATLEN
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6. Werkgroep Milieu &
Gezondheid

o Overleg met de wethouder verplaatst
. Expertgroep is aangesteld door de staatssecretaris en geeft een

vrijblijvend advies t.b.v. de maatwerkafspraken (Tata Steel) aan

de overheid. De expertgroep bestaat uit wetenschappers van

diverse relevante expertise . Zij baseren hun advies op de
uitkomsten \ran het RIVM rapport. 7 November komt de

expertgroep een halve dag naar Wijk aan Zee. Het bezoek is ter
voorbereiding van een discussie in januari 2024. Wat is gezond
genoeg? Hierover is een uitspraak gewenst van de

ex pe rtgroe p.
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Hoe gaat de werkgroep van de DR om met uitgebrachte advies
door de expertgroep. Deze vraag moet nog intern besproken
worden ACT|E IYERXGROEP G&M
Reactie l&W i.s.m. DR, wordt alsnog door Kerstin verstuurd.
ACTIE KERSTIN

7. WeÍk8Íoep
Ruimtelijke ordening.

. REA college, Projectontwikkelaar gaat in contact met de
huisartsen mbt tot de zorg \ran de toekomstige patiënten in het
zorgdeel van het project aan de Tappenbeckstraat

. Pompstation Mensing gaat verbouwd worden. Capaciteit en
techniek is niet meer toereikend voor de toekomstige vraag
Er komt een nieuwe leiding tussen pompstation Heemskerk en
pompstation Mensing en er wordt een nieuw ondergronds
opslagbassin gemaakt bij Mensing met een oppervlakte van 12

voetbalvelden
o Dit gaat spelen najaar 2024, Materialen komen van het

tussenstation BUKO en worden met E-voertuigen
getransporteerd naar de bouwplaatsen.

. Stavaza Elfi - Onno doet navraag AfiE ONNO

. Stayaza projectleider dorpsontwikkelingen
o Geen verdere ontwikkelingen

8. Werkgroep Vitaal
Dorp

. Parkeren in Wijk aan Zee; stukje in de Jutter waarop
gereageerd kan gaan worden ACTIE EVERT

o Herstelfonds Tennet van 50M euro voor de regio. Actie ligt bij
de wethouder Brigitte van de Berg. Projecten in het kader van
duurzaamheid en milieu herstel. DR wordt gevraagd de
wethouder te helpen om ideeën te ontwikkelen om het geld
op een juiste manier te besteden.

o Wat zijn de beslistermijnen? ln komend overleg
meenemen bij Brigitte, Kerstin en Linda

Nationaal duurzaamheid omtrent procesontwikkeling Tennet platform
ideeèn naar Ronald. lneke maakt opzetje voor lessons learned.

9. Werkgroep
Milieuherstel

Momenteel geen activiteiten ivm besteding subsidiegelden.

10, Rondvnag Geen verdere vragen of bemerkingen

De voor2itter sluit om 21:30 uur de vergadering
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